
Kommunalbestyrelsen har tilsluttet sig programmet Bæredygtigt Frederiksberg, der skal 
sikre et bæredygtigt Frederiksberg (socialt og miljømæssigt),  
Som konsekvens heraf bør scenarie 2 eller 3 vælges, hvilket vil passe fint med et 
bæredygtigt Frederiksberg. 
 
”Det vil samtidig understøtte den politiske vej, hvor Frederiksberg fortsat skal være et 
endnu mere sammenhængende grønt byrum, som by- og områdeindsatsen ønsker at rette 
sig mod i 2019-budgettet. 
Scenarie 2 og 3 er derfor en oplagt mulighed for at : 

1) indfri visioner i programmet Bæredygtigt Frederiksberg 
2) efterleve målsætning nedfældet i budget 2019” 

ovenstående citat fra et perspektiverende høringssvar, som jeg fuldt ud tilslutter 
mig. 
 


